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Or.0012.1.5.2021 
 

 

 

 

Protokół Nr 22/21 
wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji 

Rozwoju Lokalnego i Budżetu oraz Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie 

w dniu 30 sierpnia 2021 r. 
 

 

 

Wspólne posiedzenie w/w Komisji działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie odbyło 

się w Miejsko Gminnym Ośrodku Kultury w Drohiczynie i trwało od godz.900 do godz. 1140. 

 

 

Ad. l. 
 

Posiedzeniu przewodniczyła Stanisława Urbańska - Przewodnicząca Komisji Rozwoju 

Lokalnego i Budżetu. Prowadząca dokonała otwarcia posiedzenia, powitała wszystkich 

zebranych radnych, p. W. Borzyma - Burmistrza Drohiczyna, p. W. Romaniuk – Skarbnik 

Gminy, p. M. Rogowca - Przewodniczącego Rady Miejskiej, p. R. Konobrockiego - Sekretarza 

Gminy, Kierownik MGOPS i ŚDS p. B. Renda, Dyrektora MGOK – p. R. Siwka oraz Dyrektora 

GZGK – p. W. Wietoszko. 

 

Radni obecni na posiedzeniu (listy obecności w załączniku nr 1). 

 

Komisja Rewizyjna 

1. Waldemar Żero 

2. Tadeusz Niemyjski 

3. Antoni Zagubień     
 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

1. Andrzej Miłkowski 

2. Radosław Sorokosz 

3. Leon Buśko 

 

Komisja Rozwoju Lokalnego i Budżetu 

1. Stanisława Urbańska   

2. Urszula Tomasik 

3. Wojciech Wojtkowski 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

1. Andrzej Kosiński 

2. Barbara Pogorzelska         nieobecna 

3.   Małgorzata Sierociuk 

4. Jan Kobus              

5. Józef Daniluk 
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Ad. 2. 

Przewodnicząca zasugerowała, aby zmienić kolejność w planie posiedzenia, a mianowicie w 

punkcie 5 posiedzenia jako podpunkt a) zmienić to co jest wpisane jako podpunkt b) – zamienić 

kolejność. 

Przewodnicząca posiedzenia poddała swoją sugestię pod głosowanie. Wszyscy zebrani 

zatwierdzili zamianę. 

Następnie przewodnicząca posiedzenia zapoznała zebranych z porządkiem wspólnych obrad 

Komisji, który przedstawia się następująco, uwzględniając zmiany: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad oraz protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Informacja z działalności jednostek organizacyjnych: MGOK, MGBP, MGOPS, ŚDS, 

GZGK, BOS za I półrocze 2021 r. 

4. Ocena sytuacji ekonomicznej i funkcjonowania szkół i przedszkoli na terenie gminy. 

5. Opiniowanie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu, 

b) zmian w budżecie Gminy na 2021 r., 

c) zmiany w Uchwale Nr XXIV/198/21 Rady Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 

lipca 2021 r. w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego w Ostrożanach, 

d) przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Drohiczyn, 

e) ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Drohiczyn. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca posiedzenia S. Urbańska poddała pod głosowanie powyższy porządek obrad: 

 za przyjęciem porządku - 14 osób, 

 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się - nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły porządek posiedzenia jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca poinformowała członków komisji o wyłożonym protokole z poprzedniego 

posiedzenia komisji w dniu 28.06.2021 r. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, czy są uwagi do protokołu. 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie powyższy protokół: 

 za przyjęciem protokołu – 14 osób, 

 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się – nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły protokół z poprzedniego posiedzenia komisji 

jednogłośnie. 
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Ad. 3. 

 

Przewodnicząca posiedzenia S. Urbańska poprosiła o zabranie głosu obecnych Kierowników i 

Dyrektorów jednostek, w celu omówienia sprawozdań z działania i funkcjonowania jednostek 

za I - wsze półrocze 2021 r. 

 

Jako pierwszy głos zabrał p. R. Siwek – Dyrektor MGOK i omówił sprawozdanie zgodnie z 

załącznikiem nr 2. 

 

Radny Kosiński zwrócił się z pytaniem, ile uczestniczyło kajaków w tegorocznym spływie 

kajakowym 500 kajaków? 

Dyrektor odpowiedział, że było ich 540. 

 

Więcej pytań nie było, zatem Przewodnicząca posiedzenia podziękowała Dyrektorowi za 

zabranie głosu. 

 

Następnie głos zabrała p. B. Renda Kierownik MGOPS i ŚDS, która omówiła sprawozdania 

zgodnie z załącznikami nr 4 i 5. 

 

Pytań nie było, zatem Przewodnicząca posiedzenia podziękowała Kierownik za zabranie głosu. 

 

Kolejną osobą, która zabrała głos był p. W. Wietoszko Dyrektor GZGK, który omówił 

sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 6. 

 

Radna Urbańska zwróciła się z pytaniem, co wchodzi w zapis „zakup materiałów i pozostałych 

usług”, gdzie wykonanie sięga 80 %? 

Dyrektor odpowiedział, że wchodzą w to między innymi usługi, przeglądy, badania wody. 

Radny Rogowiec zadał pytanie odnośnie wynagrodzenia dodatkowego, jak to jest w GZGK? 

Dyrektor odpowiedział, że naliczane jest w grudniu, a wypłacane w styczniu. 

 

Więcej pytań nie było, zatem Przewodnicząca posiedzenia podziękowała Dyrektorowi za 

zabranie głosu. 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. 

Konobrockiego, w celu omówienia sprawozdania z funkcjonowania BOS-u. 

Sekretarz omówił sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 7. 

 

Pytań nie było, zatem Przewodnicząca posiedzenia podziękowała Sekretarzowi za zabranie 

głosu. 

 

Ad. 4. 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. 

Konobrockiego, w celu omówienia sprawozdania z oceny sytuacji ekonomicznej szkół i 

przedszkoli na terenie Gminy Drohiczyn. 

Sekretarz omówił sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 8. 

 

Dodatkowo Sekretarz powiedział o otwarciu żłobka „Bajkowa Kraina”, który funkcjonuje od 

01.09.2021 r. Poinformował, że na konkurs na dyrektora żłobka wpłynęła 1 oferta - p. Doroty 

Kowalczuk. Umowa została podpisana 01.09.2021 r. na 1/8 wymiaru czasu pracy. 
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Jeśli chodzi o dowóz dzieci do szkoły, wpłynęły 3 oferty, gdzie najkorzystniejsza była z firmy 

PKS NOVA. 

 

Radna Tomasik zwróciła się z pytaniem, czy jeśli zostanie ogłoszona 4 fala pandemii, to czy 

żłobek zostanie zamknięty?  

Sekretarz odpowiedział, że prawdopodobnie tak będzie. 

Radny Kobus poinformował zebranych o działaniach podjętych w jego szkole, które dotyczą 

przeciwdziałania covid – 19, a mianowicie, w 1 - wszym tygodniu będą prowadzone rozmowy 

uświadamiające dzieci i rodziców w związku z występowaniem wirusa, w 2 – gim tygodniu 

zostaną zebrane oświadczenia od osób, które wyrażą chęć zaszczepienia, natomiast w 3 – cim 

tygodniu będą szczepić. 

Sekretarz poinformował o utworzeniu od 01.09.2021 r. Punktu Przedszkolnego w Ostrożanach. 

Radna Urbańska zadała pytanie dotyczące subwencji dla szkół w Gminie Drohiczyn. 

Sekretarz odpowiedział, że Minister Edukacji zapowiedział podwyżki nauczycielom, a czy się 

wywiąże, czas pokaże. 

 

Pytań nie było, zatem Przewodnicząca posiedzenia podziękowała Sekretarzowi za zabranie 

głosu. 

 

Ad. 5. 

 

a) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Siemiatyckiemu. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 9). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

b) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. W. Romaniuk, 

odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2021 r. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały (zał. nr 10). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

c) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany w Uchwale Nr XXIV/198/21 

Rady Miejskiej w Drohiczynie z dnia 1 lipca 2021 r. w sprawie utworzenia Punktu 

Przedszkolnego w Ostrożanach. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 11). 
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Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

d) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Drohiczyn. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 12). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

e) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa 

w Gminie Drohiczyn. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 13). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Ad. 6. 

 

Radna Tomasik zaproponowała, aby odbiór szkła odbywał się częściej niż 2 razy w roku. 

Sekretarz odpowiedział, że temat ten podlega dyskusji, a ewentualną zmianę należałoby 

zatwierdzić uchwałą w roku 2022. 

Inspektor ds. gospodarki gruntami, p. M. Kosiński przedstawił wniosek od mieszkańca Gminy 

na sprzedaż nieruchomości komunalnej oraz wniosek o sprzedaż 10 arów działki, której 

własnością jest Gmina.  

Radni po przeanalizowaniu przedstawionych wniosków podjęli decyzję, aby w każdym z 

przypadków wstrzymać się. 

Następną sprawą jaką przedstawił Inspektor Kosiński jest wniosek od mieszkańca Gminy, który 

ma współudział w działce będącej własnością Gminy stanowiący 54 ary, udział Gminy to 2/5. 

Pytanie brzmi, sprzedać? 

Radni wyrazili zgodę na sprzedaż. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, p. M. Rogowiec odczytał pismo od konserwatora zabytków, 

w którym informuje o wysokości udzielonej dotacji na remont Kaplicy Loretańskiej w Kościele 

Pofranciszkańskim. 

Następnie odczytał pismo, w którym jest prośba o wsparcie finansowe dla chorej osoby z poza 

terenu Gminy Drohiczyn. 

Radni stwierdzili, że należy wspierać tutejszych mieszkańców. 

Kolejną sprawą, którą przedstawił Przewodniczący RM była petycja od mieszkańców 

Drohiczyna z ul. Szmita o zamontowanie progu zwalniającego. 

Rada jednogłośnie odrzuciła petycję. 

Następnie Przewodniczący odczytał pismo informacyjne dotyczące przestrzegania zasad w 

postępowaniu z covid – 19 podczas posiedzeń komisji i sesji RM w Drohiczynie. 
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Radna Urbańska zadała pytanie dotyczące utworzenia Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej w 

Drohiczynie, czy są jakieś wiadomości? 

Sekretarz odpowiedział, że Minister Sekściński złożył rezygnację i na chwilę obecną nie mamy 

żadnych informacji na ten temat. 

Radny Żero poinformował, że w jednej z rodzin na terenie Gminy Drohiczyn urodziło się 10 – 

te dziecko i zaproponował, aby złożyć na sesji gratulacje rodzicom. 

Burmistrz powiedział, że na następnej sesji będzie można zająć się tym tematem. 

 

Ad. 7. 

 

Wobec wyczerpania tematów Przewodnicząca wspólnego posiedzenia komisji radna Urbańska  

zamknęła posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

Przewodniczący Komisji: 

Komisji Rewizyjnej……………………………………………………………........................... 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji…………………………………........................................... 

Komisji Rozwoju Lokalnego i Budżetu……………………………............................................. 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych……………………………………….... 

 

 

Protokołowała: 

Marta Nielipińska 


